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Kedves Szülők és Gyerekek!

Elérkezett az Adventi időszak vége, a karácsony. Nem tudom, hogyan értékelitek így
visszatekintve ezt az Adventet. Sikerült-e úgy várnotok az Úr Jézus visszajövetelére, mint
ahogyan arra utaltam a Lukács Evangéliuma 12. rész 36. verse szerint: „Ti olyan emberekhez
hasonlítsatok, akik urukat várják…” Nem a karácsonyfát, nem az ajándékokat, nem a téli
szünetet, nem a finom ételeket, hanem az Úr Jézust!

Bizonyára mindannyian jól tudjátok, hogy az Úr Jézus születésének éjszakáján a környékbeli
pásztoroknak jelentetett meg először a világ legfontosabb örömhíre, amely minden népé lesz:
„…megszületett nektek ma az Üdvözítő…” Ma, ha valami nagy hírt akarunk elmondani, hogy
mindenki megtudja elég, ha feltöltjük az internetre, pl. a facebook-ra. Nagyon sokan szeretik
nézegetni a híreket, hogy milyen újdonság történt a világban és főleg annak tudunk örülni, ha
valami minket is érintő jó hírt hallunk, olvasunk. Nem találjátok érdekesnek, hogy Isten az ő
angyalai által éppen nem egy nagy város vezető embereinek, hírességeinek adja tudtára a
világmindenséget érintő jó hírt? Nem a zsidó nép vallási vezetőit keresik fel az angyalok.
Éppen a legmegvetettebb embercsoportnak, a pásztoroknak jelenik meg félelmetes
dicsőségével az Úr angyala, majd az égi seregek sokasága. Azt gondolom, hogy ezek a
pásztorok igazán várhatták és értékelték a Messiásuk megszületését. Mint hűséges munkások,
jó pásztorok, őrködtek a nyájuk felett. Úgy jártak el, mint az olyan szolgák, akik urukat
várják. Ma is az Úr nem a világ nemeseit, hatalmasait választja ki első sorban, hanem a
senkiket, a semmiket, a világ megvetettjeit, akik elismerik kicsinységüket, és alázattal
válaszolnak az Ő hívására. Az sem véletlen, hogy a Megváltó születése este vagy éjszaka
történt, ez is azt jelképezi, milyen szellemi sötétség uralkodott a legtöbb ember szívében, de
úgy gondolom, ma sem jobb a helyzet. A sötétségbe beragyogott Isten világossága, és így
szeretne az Úr Jézus ma is minél több gyermekben és felnőttben is lakozást venni,
megszületni, hogy elűzze a bűn sötétségét.

Szeretném még felhívni a figyelmeteket arra, amit az angyal mondott, miszerint az örömhír
„minden népé lesz”. A megszületett Üdvözítő mindenki életében az egyetlen megoldás az
örök élet elnyerésére. Soha egy olyan vallást nem alapítottak még, amelyiket bármelyik
népcsoportból való ember a földön elfogadott volna. De a Jézus Krisztusról szóló
Evangélium, örömhír, szinte minden néphez, az utolsó bennszülötthöz is eljutott és követőkre
talált. Nincs olyan vallás, amelyik olyan szembetűnő változást hozzon létre egy bűnös
emberben, mint ami egy hívő keresztyén emberben látható. Ahová az Úr Jézus betér, és
lakozást vesz, ott nagy világosság lesz és megváltozik az ember élete. A megkötözöttekből
szabad ember lesz, a káromkodóból szelíd, a tolvajból és fösvényből adakozó, a
hűtlenkedőből hűséges, a lustából szorgalmas, stb. Ezt én magamon is megtapasztaltam, de
kérdezzétek meg szüleiteket, ők is biztosan elmondják, miből szabadította meg őket Jézus
Krisztus. A vallás nem, csak az Úr Jézus Krisztus képes a világon bármelyik embert
üdvözíteni, aki Hozzá fordul, és az üdvösséggel együtt örömet is adni neki.

Végezetül olvassuk el a Lukács evangéliuma 2. rész 14. versét: „Dicsőség a magasságokban
Istennek, és a földön békesség az Istennek tetsző emberek között.” Valóban Istennek adhatjuk
most a dicsőséget, magasztalást, köszönetünket, amiért elküldte a legnagyobb ajándékot, az
Úr Jézust erre a földre. És kiknek hirdetnek a mennyei seregek békességet? Az Istennek tetsző
embereknek. Hogyan lehet miénk ez a békesség, hogyan nyerhetjük el a Szent Isten tetszését?
Hit nélkül lehetetlen Istennek tetszeni, azt mondja a Biblia. Ellenben, aki hisz az Úr Jézus
Krisztusban, és befogadja Őt a szívébe, annak örök élete van. Ennek személyes
megtapasztalását kívánom most – karácsonyi ajándékként – minden kedves hallgatómnak.
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